
Protokół nr IX/2019 
 
 

z sesji Rady Miejskiej w Modliborzyce odbytej w dniu 28 czerwca  2019 roku w godzinach 
12.30-15.50  w sali narad Urzędu Miejskiego w Modliborzycach 

 
Ad pkt 1. Otwarcie sesji. 
 
 Pan Adam Kapusta – informuję, że obrady naszej sesji zgodnie z ustawą są nagrywane  
i transmitowane. Szczegółowa informacja znajduje się na drzwiach wejściowych do sali 
narad. Otwieram  obrady IX sesji w bieżącej kadencji. Witam  radnych, Burmistrza 
Modliborzyc Pana Witolda Kowalika, Sekretarz Gminy Panią Marzenę Dolecką-Jocek, 
Skarbnik Gminy Panią Barbarę Świątek, Radcę Prawną  Panią Dominikę Pruszkowską-
Kowalczyk, Przewodniczącą Młodzieżowej Rady Miejskiej Panią Karolinę Ślusarską, 
Kierownik Referatu Organizacyjnego Panią Irenę Błojda, Dyrektora Zespołu Placówek 
Oświatowych w Stojeszynie Pierwszym Panią Małgorzatę Wisińską, Dyrektora Zespołu 
Szkól w Modliborzycach Panią Małgorzatę Zakościelną, Dyrektora Gminnego Ośrodka 
Kultury w Modliborzycach Pana Andrzeja Rząda, Dyrektor Biblioteki u Kazimierza Panią 
Zenobię Trójczak,  Panie i Panów sołtysów oraz wszystkich obecnych gości.  
Na podstawie listy obecności stwierdzam, że w obradach dzisiejszej sesji udział bierze                             
13 radnych, ci stawi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad. pkt 2.   Zatwierdzenie porządku obrad.  
 
 Pan Adam Kapusta – porządek obrad uległ niewielkim zmianom, zmiany wynikają               
z tego, że prawo ciągle ewaluuje i niektóre punkty dzisiejszego porządku obrad wymagają 
zmian. Teraz  odczytam porządek obrad dzisiejszej sesji; 
1.  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.                                                                                                   
2.  Zatwierdzenie porządku obrad.                                                                                              
3.  Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4   Informacja z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu  25 kwietnia i 14 czerwca 2019 r. 
5.  Interpelacje radnych. 
6.  Przedstawienie wniosków stałych komisji Rady Miejskiej. 
7. Przedstawienie sprawozdania finansowego Biblioteki  u  Kazimierza. Miejsko – Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Modliborzycach za rok 2018. 
8. Przedstawienie rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury  
w Modliborzycach za rok 2018. 
9.   Podjęcie uchwał w sprawach:   
      1)  w   sprawie   zatwierdzenia    sprawozdania    finansowego   Samodzielnego   
Publicznego   Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Modliborzycach  za  rok  2018, 
      2)  w sprawie uchwalenia projektu Regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy 
Modliborzyce w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 
      3)  w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania wyborów ławnika sądowego  na  
kadencję  2019 - 2023,  
      4) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Modliborzyce oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 
dnia 1 września 2019 roku, 
     5) w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę 
Modliborzyce, 
Debata nad Raportem o stanie Gminy Modliborzyce: 



a) głosy radnych 
b) głosy mieszkańców                                                                                                                                                            

     6)  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Modliborzyc wotum zaufania, 
Rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Modliborzyce za rok 2018: 

a) zapoznanie się ze sprawozdaniem  opisowym z wykonania budżetu  Gminy 
Modliborzyce za  rok  2018  oraz informacją o stanie mienia komunalnego,  

b) zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym za rok 2018,  
c) przedstawienie Uchwały składu orzekającego RIO w Lublinie w sprawie opinii                                            

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Modliborzyce za rok  2018,  
d) przedstawienie  stanowiska Komisji Rewizyjnej  o wykonaniu budżetu w roku 

2018 wraz z wnioskiem do Rady Miejskiej w Modliborzycach o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi  Modliborzyc, 

e) przedstawienie Uchwały składu orzekającego RIO w Lublinie w sprawie opinii  
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Modliborzycach o udzielenie 
Burmistrzowi Modliborzyc absolutorium  za  rok  2018, 

f) dyskusja, 
7) w   sprawie    rozpatrzenia     i    zatwierdzenia     sprawozdania     finansowego    wraz     

ze  sprawozdaniem   z  wykonania   budżetu  gminy  za  rok  2018, 
8) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Modliborzyc z tytułu wykonania 

budżetu gminy za rok  2018,  
9) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2019 roku, 
10)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

10. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
11. Zapytania i wolne wnioski radnych i gości zaproszonych. 
12. Zamknięcie sesji. 
Nie wpłynęła żadna prośba o udziale w debacie nad Raportem Gminy za rok 2018. Czy są 
uwagi do przedstawionego porządku obrad ? Jeśli nie ma uwag, w tym momencie 
przechodzimy do przegłosowania porządku obrad. Odbędzie się głosowanie imienne.                               
Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” 
lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 13 radnych 
jest za przyjęciem porządku obrad. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. Przechodzimy do jego realizacji.  

 
Ad. pkt  3.  Przyjęcie protokołów  z poprzednich sesji z 25 kwietnia i 14 czerwca 2019 roku. 
 

Pan Adam Kapusta – jeżeli nie ma uwag do protokołów z poprzednich sesji, to 
przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołów z przednich sesji. Głosowanie 
imienne. Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. 
„przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam,                         
że 13 radnych jest za przyjęciem protokołów z poprzednich sesji.  Imienny wykaz głosowania 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt 4. Informacja z realizacji uchwał podjętych na sesjach;  25 kwietnia i 14 czerwca 
2019 roku. 
 
 Pan Witold Kowalik – przestawił informację z realizacji uchwał podjętych na sesjach;  
25 kwietnia i 14 czerwca 2019 roku.. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, czy są pytania, uwagi do 
informacji ?,  jeśli nie ma przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszych obrad. 



Ad. pkt  5.  Interpelacje radnych. 
 

Pan Adam Kapusta – proszę radnych o zgłaszanie interpelacji. Nie widzę. 
 
  
Ad. pkt 6.  Przedstawienie wniosków stałych komisji. 
 
 Pan Adam Kapusta – proszę przewodniczących stałych komisji o przedstawienie 
wniosków.  
 
Przewodniczący wszystkich stałych komisji nie zgłosili wniosków.  
 
Ad pkt 7. Przedstawienie sprawozdania finansowego Biblioteki  u  Kazimierza. Miejsko – 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Modliborzycach za rok 2018. 
 
 Pani Zenobia Trójczak – Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado – 
działalność biblioteki chciałam przedstawić w formie prezentacji, jak działa nasza biblioteka          
i zaprosić do korzystania z usług naszej biblioteki. Prezentację z działalności biblioteki  
przedstawiła Pani Marta Frączek.  
 
 Pan Adam Kapusta – dziękuję Pani Marcie Frączek za przestawienie prezentacji.                   
Czy są pytania do przedstawionego sprawozdania w formie prezentacji ?  Jeśli nie ma proszę 
przechodzimy do następnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. pkt 8. Przedstawienie rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury  
w Modliborzycach za rok 2018. 
 
 Pan Andrzej Rząd – przedstawił sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka 
Kultury w Modliborzycach w 2018 roku. Działalność Gminnego Ośrodka Kultury                                      
w Modliborzycach była prowadzona w oparciu o wytyczne zawarte w Statucie Gminnego 
Ośrodka Kultury oraz na podstawie rozpoznania potrzeb kulturalnych dzieci, młodzieży, osób 
starszych oraz mieszkańców gminy Modliborzyce . 

Realizacja planu pracy odbywała się w oparciu o środki finansowe pochodzące z dotacji 
Gminy Modliborzyce, środków własnych pozyskanych w ramach prowadzonej przez GOK, 
działalności usługowej oraz środków pozyskanych w ramach realizacji wspólnych zadań                          
z samorządem powiatowym. 

Gminny Ośrodek Kultury w Modliborzycach prowadzi również punkt filialny – 
świetlicę w Wierzchowiskach Pierwszych w siedzibie wyremontowanego budynku Lokalnego 
Centrum Kultury. 
Na dzień 31 grudnia 2018 roku kadra Gminnego Ośrodka Kultury liczyła 8 osób 
zatrudnionych na 5 etatach, z tego: 4,25 etatu dla pracowników działalności merytorycznej 
oraz 0,75 etatu dla obsługi. Dodatkowo na umowę zlecenie zatrudniona została instruktorka 
tańca prowadząca zajęcia w Modliborzycach, Wierzchowiskach (Zespół Szkół im. Jana 
Kochanowskiego) i Stojeszynie (w Zespole Placówek Oświatowych). 
I. Działalność merytoryczna Gminnego Ośrodka Kultury w 2018 roku przedstawiała 

się następująco : 
 

1. Dla różnych grup wiekowych prowadzone były stałe formy zajęć przez instruktorów 
GOK-u, spośród których należy wyszczególnić : 



– Grupy i formacje tańca nowoczesnego, biorące udział w warsztatach festiwalach i turniejach 
szczebla wojewódzkiego i ogólnopolskiego. W kilku zespołach tańczy ponad sto osób                                
w różnym wieku (w większości dziewcząt). 
– Grupy wokalne i soliści - wielokrotnie nagradzani na festiwalach i przeglądach lokalnych, 
wojewódzkich oraz ogólnopolskich. 
– Młodzieżowa Orkiestra Dęta – działająca od 2003 roku w Wierzchowiskach, kompletnie 
wyposażona w instrumenty oraz ubiory, gra w niej około 30 osób. 
- kobiecy Zespół Śpiewaczy, 
- kapela ludowa, 
- zespół Klubu Seniora, 
- zespół muzyczny „Ela i My”, 
- młodzieżowy zespół muzyczny, 
- kabarety i grupy teatralne, 
- pracownia fotograficzna i filmowa  
Ponadto  Gminny Ośrodek Kultury  otacza opieką artystów ludowych z terenu gminy 
Modliborzyce tj. śpiewaków, muzyków, gawędziarzy, oraz twórców rękodzieła 
artystycznego. GOK prowadzi Klub Seniora, do którego należy kilkadziesiąt osób. 
Instruktorzy GOK zasiadali w komisjach konkursowych przeglądów i festiwali 
organizowanych przez GOK oraz inne ośrodki kultury. W ramach opłaconej przez GOK 
licencji MPLC (Motion Picture Licensing Company) odbywały się bezpłatne projekcje 
kinowe dla dorosłych, dzieci i młodzieży.  
W GOK-u, Fundacja „Stara Droga” oraz Szkoła Suki Biłgorajskiej kontynuowały projekt 
„Mistrz Tradycji” współfinansowany przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 
Organizowane były bezpłatne, cotygodniowe warsztaty dla chętnych dzieci uczących się gry 
na skrzypcach i suce biłgorajskiej. 
 

2. W 2018 roku odbyły się niżej wymienione ważniejsze koncerty, imprezy, konkursy                             
i spotkania organizowane  przez Gminny Ośrodek Kultury w Modliborzycach bądź imprezy 
organizowane przez inne podmioty, w których brali udział artyści i instruktorzy z GOK-u: 
1) 6 stycznia – przygotowanie oświetlenia sceny oraz nagłośnienie koncertu kolęd na rynku                                 
w Modliborzycach 
2) 13 stycznia – na 24. Międzynarodowym Festiwalu Kolęd i Pastorałek w Będzinie Elżbieta 
Jakubiec zdobyła wyróżnienie w kategorii: soliści – dzieci. 
3) 14 stycznia – 26 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy – zebrano kwotę 6268,91 zł 
przez dziesięcioro wolontariuszy w Modliborzycach, Wierzchowiskach i Janowie Lubelskim 
(datki do puszek oraz licytacja przedmiotów przekazanych przez WOŚP). Wystąpili: nasza 
orkiestra dęta,  przedszkolaki z Modliborzyc, wokaliści, zespoły taneczne, kabarety                                   
ze świetlicy w Wierzchowiskach i GOK-u. Zagrał zespół „Ela i My” z Wierzchowisk oraz 
młodzi artyści grający w Szkole Suki Biłgorajskiej. Odbył się pokaz ratownictwa                                       
w wykonaniu OSP Modliborzyce.   
4) 15-17 stycznia – udział wokalistek z GOK-u w przesłuchaniach XXIII Ogólnopolskiego 
Festiwalu Kolęd w Puławach. 
5) 21 stycznia – koncert finałowy XXIII Ogólnopolskiego Festiwalu Kolęd w Puławach. 
Spośród 205 występujących solistów wokalistów (ogółem 1462 wykonawców) w kategorii 
klas IV-VII - drugie miejsce zajęła Julia Fijałkowska, w kategorii młodzież szkolna.                                  
- I nagrodę otrzymała Ela Jakubiec. 
6) 21 stycznia - XX Międzypowiatowy Przegląd Tradycyjnych Kolęd i Pastorałek                                
w Modliborzycach. Przegląd zgromadził ponad 100 artystów śpiewaków z województwa 
lubelskiego i sąsiednich (14 zespołów śpiewaczych i 8 solistów śpiewaków), wykonujących 



tradycyjny repertuar bożonarodzeniowy.  Zespół Śpiewaczy GOK otrzymał II nagrodę. 
Nagrodę specjalną przyznano Zespołowi Śpiewaczemu z Wierzchowisk. 
7) 26 i 27 stycznia - VIII Międzypowiatowy Przegląd Kolęd, Pastorałek i Widowisk 
Kolędniczych w Polichnie. W kategorii klas IV-VII Julia Fijałkowska zajęła 2 miejsce,                     
w kategorii gimnazjum i szkół średnich I nagrodę zdobyła Ela Jakubiec, II nagrodę przyznano 
Karolinie Mędyk. Wśród dorosłych nagrodzone zostały zespoły śpiewacze z GOK 
Modliborzyce i Wierzchowisk oraz Kapela Mazurów z Michałówki. 
8) 29 stycznia – 9 lutego - Ferie zimowe. Poza stałymi zajęciami (zajęcia wokalne, taneczne, 
próby zespołów) zaproponowaliśmy dzieciom i młodzieży prezentacje filmowe, warsztaty; 
wokalne i teatralne oraz karaoke. Odbyły się zajęcia z robotyki z wykorzystaniem 
programowalnych modułów klocków LEGO. 
9) 10 lutego – impreza Klubu Seniora 
10) 18 lutego – spotkanie z mieszkańcami Modliborzyc i Kolonii Zamek 
11) 4 marca – koncert „Nie tylko dla Pań” z okazji Dnia Kobiet i Mężczyzn. Na scenie GOK-
u wystąpili wokaliści z Modliborzyc i Wierzchowisk, kabaret młodzieżowy, kabaret Klubu 
Seniora, Zespół Śpiewaczy z kapelą oraz zespoły taneczne. 
12) 7 marca – na scenie Janowskiego Ośrodka Kultury został zaprezentowany program 
artystyczny dla kobiet z powiatu janowskiego w wykonaniu artystów z GOK-u. 
13) 11 marca – koncert mistrzów polskiej sceny bluesowej – zespołu JJ Band. 
14) 28 marca – udział Wiktorii Majewskiej (skrzypce) w XV Wojewódzkim Konkursie 
Młodych Instrumentalistów w Lublinie. 
15) 13-14 kwietnia – na V Ogólnopolskim Festiwalu Tańca „Taneczne Inspiracje”                              
w Biłgoraju wyróżnienie zdobył zespół „Swag Princess” a w kategorii liga mistrzów, 
dziewczęta ze „Swag Queens” zdobyły nagrodę Prezesa Stowarzyszenia „Trampolina 
Sukcesu” – organizatora festiwalu. 
16) 14 kwietnia – impreza Klubu Seniora. 
17) 19 kwietnia – Powiatowe eliminacje Wojewódzkiego Festiwalu „Śpiewający Słowik”                          
w Janowie Lubelskim. Na 5 przyznanych nominacji, aż cztery zdobyły nasze wokalistki: 
Karolina Mędyk, Ewelina Gąska, Julia Fijałkowska i Ela Jakubiec. Dodatkowo II miejsce 
zajęła Kinga Gałus a III – Kinga Spryszak. 
18) 21 kwietnia – na Turnieju Tańca Nowoczesnego „Roztańczony Stary Zamość” (ponad 
900 tancerzy) „Swag Princess” zajęły 5 miejsce w kategorii formacje hip hop dzieci a „Swag 
Queens” 2 miejsce w kategorii seniorzy. Magda Ziółkowska zdobyła II nagrodę w kategorii 
solo hip hop. 
19) 24 kwietnia – wstępne kwalifikacje 23. Ogólnopolskiego Festiwalu Piosenki „Wygraj 
Sukces”. Na scenie GOK-u wystąpiło ponad 50 wokalistów. Nominacje do regionalnych 
eliminacji zdobyły: Kinga Gałus, Karolina Mędyk, Ewelina Gąska, Ela Jakubiec, Julia 
Fijałkowska i Julia Tracz. Wyróżniono Alicję Wąsek, Paulinę Rzepecką, Karolinę Ślusarską, 
Łucję i Jagodę Lenart oraz Hanię  i Alicję Małek.  
20) 7 maja – organizacja gminnych eliminacji XXXVII  Małego Konkursu Recytatorskiego                        
z udziałem 31 recytatorów z gminnych szkół, w dwóch kategoriach wiekowych. 
21) 11 maja – VIII Międzywojewódzki Festiwal Piosenki Angielskiej w Zaklikowie. Spośród 
39 wykonawców, w swojej kategorii wiekowej zwyciężyła Julia Fijałkowska, a w kategorii 
szkół średnich Ewelina Gąska zdobyła wyróżnienie. 
22) 12 maja –  na XIX Wojewódzkim Festiwalu Współczesnych Form Tanecznych,                             
w Puławach, wśród 115 prezentacji konkursowych dziewczęta z grupy „Swag Princess” 
zostały mistrzyniami województwa w tańcu nowoczesnym w swojej kategorii wiekowej, 
wyróżniono grupę SWAG QUEENS, II nagrodę w tańcu solo zdobyła Magdalena Ziółkowska  



23) 13 maja - XVII Wojewódzki Przegląd Muzykujących na Harmonijkach Ustnych. 
Gościliśmy 21 artystów z terenu Lubelszczyzny grających na harmonijce ustnej, grzebieniu     
i okarynie. III nagrodę otrzymał Lucjan Sajdak z Kolonii Wolicy 
24) 17 maja  – Podczas obchodów Powiatowego Dnia Działacza Kultury, członkini Zespołu 
Śpiewaczego GOK Modliborzyce – Stanisława Kapusta otrzymała odznakę Ministra Kultury 
 i Dziedzictwa Narodowego „Zasłużony dla Kultury Polskiej”.  
25) 19-20 maja – VI Międzynarodowy Młodzieżowy Konkurs Jazzowy „Magnolia”                        
w Warszawie, na którym Julia Fijałkowska zdobyła II nagrodę w swojej kategorii wiekowej. 
26) 20  maja – 42 edycja Festiwalu Folkloru w ramach Jarmarku Janowskiego. Jerzy Mazur 
został nagrodzony w kategorii solistów instrumentalistów. 
27) 22 maja – półfinał 23 Konkursu Piosenki „Wygraj Sukces” w Janowie Lubelskim. 
Nominacje do finału zdobyły Elżbieta Jakubiec i Julia Fijałkowska. Wyróżniono Kingę 
Gałus. 
28) 23 maja  – Podczas finału Wojewódzkiego Festiwalu Piosenki Dziecięcej                                       
i Młodzieżowej „Śpiewający Słowik” w Rykach, Julia Fijałkowska zdobyła II nagrodę 
(Srebrny Słowik) a Karolina Mędyk została wyróżniona. 
29) 28 maja – XIV Tradycyjna Majówka zorganizowana przez GOK wspólnie                               
z mieszkańcami Stojeszyna Pierwszego. Dla zgromadzonej publiczności pieśni maryjne 
wykonali m.in.; zaproszone zespoły śpiewacze, chór z Wierzchowisk, orkiestra dęta oraz 
instrumentaliści. 
30) 29 maja – finał akcji „Wybieram życie” dla uczniów szkół z Modliborzyc wraz                             
z prezentacją filmu zrealizowanego przez koło filmowe GOK. 
31) 1-2 czerwca – na Festiwalu Piosenki „Rozśpiewany Chrząszcz” w Szczebrzeszynie                       
w kategorii przedszkolnej Alicja Wąsek zajęła II miejsce i zdobyła Srebrnego Chrząszcza                       
a Ela Jakubiec została wyróżniona w kategorii klas gimnazjalnych. 
32) 3 czerwca – nagłośnienie i obsługa techniczna V Regionalnego Zjazdu Pszczelarzy                         
w Wierzchowiskach. Występy zespołów i solistów z GOK-u oraz orkiestry dętej. Wręczenie 
Elżbiecie Kamińskiej dyplomu uznania za zasługi dla polskiej kultury, przyznanego przez 
Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  
33) 8 czerwca – nagłośnienie uroczystości 20-lecia nadania imienia Zespołowi Szkół                           
w Wierzchowiskach.  
34) 10 czerwca – nagłośnienie „Dnia Rodziny” w Zespole Placówek Oświatowych                              
w Stojeszynie Pierwszym. Występ zespołów tanecznych prowadzonych przez instruktorkę 
GOK Edytę Zimak. 
35) 12 czerwca – nagłośnienie i obsługa wizualna przedstawienia z ZS w Modliborzycach                               
w ramach Festiwalu Kultury Chrześcijańskiej „Eutrapelia”. 
36) 16 czerwca – Przegląd Kapel i Śpiewaków Weselnych w Potoku Wielkim. Występy 
Kapeli Mazurów, Zespołu Śpiewaczego z Wierzchowisk i Zespołu Śpiewaczego GOK 
Modliborzyce. 
37) 17 czerwca - na XXV Ogólnopolskim Festiwalu Dziecięcej Twórczości Folklorystycznej 
„DZIECKO  W  FOLKLORZE” w Baranowie Sandomierskim, wyróżnienie zdobyła Kapela              
z Modliborzyc Krzysztofa Butryna z naszymi młodymi instrumentalistami Wiktorią 
Majewską i Patrykiem Mazurem.  
38) 17 czerwca – nagłośnienie gminnych zawodów sportowo – pożarniczych                                          
w Wierzchowiskach. 
39) 17 czerwca – koncert „Wakacje tuż, tuż” z udziałem solistów, zespołów tanecznych, 
kabaretów, zespołu śpiewaczego i kapeli działających w GOK-u. 
40) 22 – 24 czerwca – nagroda dla twórczyni Stefanii Suchory ze Stojeszyna za najlepsze 
prace podczas 51. Ogólnopolskich Targów Sztuki Ludowej w Kazimierzu Dolnym. 



41) 1 lipca – występ Zespołu Śpiewaczego z GOK, wraz z instrumentalistą na Powiatowym 
Koncertowaniu Patriotycznym w Zdziłowicach. 
42) 15 lipca – występ zespołów i solistów z GOK podczas „Święta Jagód”                                           
w Modliborzycach. 
43) 15 sierpnia - w Święto Wojska Polskiego na rynku w Modliborzycach odbyła się VII 
edycja koncertu „Śpiewajmy Piosenki Żołnierskie” oraz konkursu na najpiękniejszą  chustę 
rezerwisty. Występ grupy rekonstrukcyjnej z Majdanu Obleszcze. 
44) 18 sierpnia – impreza Klubu Seniora. 
45) 26 sierpnia - udział zespołu śpiewaczego i instrumentalistów w delegacji wieńcowej oraz 
występ na dożynkach powiatowych w Potoku Wielkim. 
46) 7 września - nagłośnienie i współorganizacja VII Narodowego Czytania na rynku                           
w Modliborzycach. 
47) 22 września – impreza Klubu Seniora. 
48) 28 września – półfinał konkursu „Wygraj Sukces” z udziałem Eli Jakubiec i Julii 
Fijałkowskiej. 
49) 29 września – koncert w GOK-u Carlosa Johnsona, chicagowskiego wokalisty i wirtuoza 
gitary, uznawanego za jednego z najwybitniejszych bluesowych gitarzystów na świecie, wraz 
z wrocławskim zespołem HooDoo Band. 
50) 29 września – I nagroda Julii Fijałkowskiej na Ogólnopolskim Konkursie Piosenki 
„Wygraj Sukces” w Tarnobrzegu. 
51) 6 października – udział naszej aktorki na eliminacjach XIX Jesiennego Wojewódzkiego 
Przeglądu Twórczości Artystycznej Seniorów w Zamościu. 
52) 7 października – nagłośnienie powiatowych zawodów pożarniczych na boisku                                  
w Modliborzycach. 
53) 13 października – nagłośnienie otwarcia kompleksu sportowego w Stojeszynie. 
54) 16 października – nagłośnienie i oprawa sceny Eutrapelii na sali widowiskowej. 
55) 16 października – zebranie mieszkańców Kolonii Zamek. 
56) 21 października – przygotowanie sali na wybory samorządowe. 
57) 4 listopada - regionalne eliminacje XIX Ogólnopolskiego Festiwalu Dzieci i Młodzieży 
„Tęczowe Piosenki Jana Wojdaka”. Na scenie GOK wystąpiło ponad 80 wykonawców 
(solistów, duetów i zespołów) w pięciu kategoriach wiekowych.  
58) 8 listopada – Ela Jakubiec została laureatką Festiwalu Pieśni Patriotycznej i Legionowej 
w Biłgoraju 
59) 10 listopada – udział naszych wykonawców w finale festiwalu „Tęczowe Piosenki Jana 
Wojdaka” w Krakowie. 
60) 11 listopada - obchody Święta Niepodległości; występ orkiestry dętej, nagłośnienie      
rynku w Modliborzycach, nagłośnienie akademii w Zespole Szkół w Modliborzycach. 
61) 13 listopada – występy naszych wokalistów na Powiatowym Przeglądzie Pieśni 
Patriotycznej i Religijnej w Janowie Lubelskim. I nagroda dla Eli Jakubiec. 
62) 14 listopada - gminne eliminacje 22. Jesiennego Konkursu Recytatorskiego. Udział  
recytatorów wytypowanych przez szkoły podstawowe i gimnazja. 
63) 16 listopada – Ela Jakubiec zdobyła „Brązowego Kasztana” (3 miejsce) na 
Wojewódzkim Konkursie Piosenki „Jesienne nutki” w Lublinie. 
64) 17 listopada – finał XIX Jesiennego Wojewódzkiego Przeglądu Twórczości Artystycznej 
Seniorów w Dęblinie. Krystyna Wójcik zdobyła nagrodę specjalną Burmistrza Miasta Dęblin 
za prezentację „Mścicielka” w kategorii krótkie formy teatralne i kabaretowe. 
65) 24 listopada – występ Julii Fijałkowskiej i Eli Jakubiec na Międzynarodowym Festiwalu 
Piosenkarzy im. H. Morysa i A. Litwina w Kielcach. 
66) 2 grudnia – nagłośnienie Charytatywnego Biegu Mikołajkowego na rynku                                        
w Modliborzycach. 



67) 5 grudnia – na VIII Mikołajkowym Konkursie Piosenki wystąpiło 45 uczestników                               
z  gminnych szkół i przedszkoli, w czterech kategoriach wiekowych.  
68) 14 grudnia – IV Powiatowy Przegląd Teatru Jednego Aktora organizowany przez GOK. 
69) 14 grudnia – spektakl „Eine kleine nachtmusik” w wykonaniu Jerzego Kałdusia. 
70) 16 grudnia – nagłośnienie i oprawa koncertu kolęd Scholi parafialnej z Modliborzyc                            
w GOK-u. 
 
CZEŚĆ FINANSOWA 
 
W okresie sprawozdawczym  realizacja wykonanych dochodów przedstawia się następująco: 
I.  DOCHODY WYKONANE Z KONT ZESPOŁU 7 
1. Dochody na działalność bieżącą  Dział 921 Rozdział 92109 : 
 
 
Lp. 

 
Wyszczególnienie 

 
Paragraf 

P LAN 
dochodów 
na  2018 r. 

Wykonanie 
za rok  
2018 r.     

% 
Realizacji 

planu     
1 Wpływy z różnych wpłat 069 800,00 970,65 121,33 
2 Dochody z najmu i dzierżawy 

składników majątkowych  Skarbu 
Państwa ,jednostek samorządu  
terytorialnego. i innych jednostek 
sektora finansów publicznych oraz 
innych umów o podobnym charakterze 
(leasingu ) 

 
075 

 
900,00 

 
950,00 

 
105,55 

3 Wpływy z usług ( w tym: wpływy z 
usług na wskutek kompensaty 
dochodów z kosztami  na kwotę 1 
400,00 zł.) 

083 8 800,00  8 950,00 101,70 

4 Wpływy z różnych dochodów 097 4 500,00 4 660,00 103,56 
5 Dotacje otrzymane z budżetu Gminy 

Modliborzyce ogółem 
 

2030 
 

320 000,00 
 

  319 991,38 
 

100,00 

     
      R A Z E M   DOCHODY  

  
335 000,00 

 
335 522,03 

 
100,16 

 
II.  WYDATKI  

 W  okresie sprawozdawczym w Gminnym Ośrodku Kultury w Modliborzycach 
realizacja planu wydatków przedstawia się następująco; 

1. Wydatki bieżące 
Wydatki :Dział 921 Rozdział 92109 - Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby 
 

 
Lp. 

 
Wyszczególnienie 

 
Paragraf 

Plan 
wydatków 

2018 r.  
 

Kwota 
poniesionych 
wydatków za 

rok 2018 

%  
realizacji 

planu 
rocznego 

1 Wydatki osobowe nie zaliczane do 
wynagrodzeń 

3020 1 900,00 
 

1 830,00 96,32 

2 Wynagrodzenia osobowe 
pracowników 

4010 199 600,00 199 444,96 99,92 



3 Składka na ubezpieczenia społeczne 4110 37 900,00 37 745,83 99,59 
4 Składka na fundusz pracy 4120 1 650,00 1 631,16 98,86 
5 Wynagrodzenia bezosobowe 4170 24 400,00 24 303,00 99,60 
6 Zakup materiałów  i  wyposażenia 4210 24 650,00 24 636,40 99,94 
7 Zakup energii 4260 18 200,00 18 195,15 99,97 
8 Zakup usług remontowych 4270 600,00 600,00 100,00 
9 Zakup usług zdrowotnych 4280 100,00 40,00 40,00 
10 Zakup usług pozostałych 4300 13 500,00 13 452,65 99,65 
11 Opłaty z tytułu  usług 

telekomunikacyjnych  
4360 2 500,00 2 473,83 98,95 

12 Podróże służbowe krajowe 4410 900,00 854,14 94,90 
13 Różne opłaty i składki 4430 2 600,00 2 546,60 97,95 
14 Odpisy na zakładowy fundusz 

świadczeń socjalnych 
     4440 6 000,00 5 928,30 98,81 

15 Szkolenia pracowników nie 
będących członkami korpusu służby 
cywilnej 

4700 500,00 440,00 88,00 

   W Y D A T K I   O G Ó Ł E M 
 

 335 000,00 334 122,02 99,74 

 
 
III.  Pozostałe informacje dotycząca  działalności finansowej w 2018 roku tj. 
1.Stan środków finansowych na rachunku bank. w dniu 31.12.2018 r. wynosi            -  0,01 zł  
2.Wynagrodzenia osobowe pracowników  za 2018 r. w/g kosztów  wyniosły                                             
-   199 444,96 zł                                                                                                 
3.Średnioroczne zatrudnienie w 2018 roku wyniosło                             -                   5,00 etatu. 
4. Średnie wynagrodzenie  na 1 etat brutto  miesięcznie wynosi            -                 3 324,08 zł 
5. Na dzień 31.12.2018 r. stan zobowiązań wynosi                                -                    104,80 zł  
6. Stan należności na dzień 31.12.2018 r. wynosi            -                    204,89 zł 
 ( Wyjaśnienie do poz. 5 i 6; Przyczyną powstania zobowiązań i należności było to, że wyniku 
analizy dokumentów w miesiącu styczniu bieżącego roku stwierdzono jeden błąd w systemie 
komputerowym  płace, gdzie komputer mylnie policzył składki emerytalno – rentowe od 
dodatku za długoletnią prace wypłaconą w czasie choroby pracownikowi. W miesiącu 
styczniu pod datą 31.12.2018 r. dokonano korekty naliczeń pomiędzy ZUS-em, Urzędem 
Skarbowym i pracownikiem i dlatego kwoty pozostały na saldach do rozliczenia. 
Zobowiązania w kwocie 104,80 zł zostały uregulowane w styczniu 2019 r. dla Urzędu 
Skarbowego i  pracownika, a należności z ZUS-em zostały pomniejszone w przelewie składek 
za miesiąc styczeń 2019 r. Innych należności ani zobowiązań od dostawców i odbiorców na 
dzień 31.12.2018 r. nie ma. 
7. Uzyskane dochody ogółem na działalność bieżącą                                         -  335 522,03 zł 
8. Poniesione koszty ogółem na działalność bieżącą  wynoszą                          -  362 166,03 zł 
  ( w tym: kwota naliczonej amortyzacji w kosztach za 2018 r  w wysokości        26 750,10 zł ). 
9. Poniesiona strata w 2018 roku wynosi           -    26 644,00 zł 
  

Główną przyczyną  poniesienia straty jest księgowanie w koszty amortyzacji                                       
w kwocie 26 750,10 zł,  która jest przeksięgowywana na wynik finansowy, a także stan 
należności i zobowiązań   pozostająca na bilans otwarcia i zamknięcia roku. 
Wynik finansowy roku 2018 jest stratą w kwocie 26 644,00 zł. i wynika  różnicy między 
kosztami  i dochodami   przeksięgowanymi  na wynik finansowy. 
  



Od kilku lat staramy się o zakup jak najlepszego wyposażenia lokalu Gminnego Ośrodka 
Kultury, składaliśmy wnioski  o dofinansowanie. Otrzymaliśmy 30 tysięcy złotych, ale 
potrzeba nam 12 tyś złotych wkładu własnego aby zrealizować to zadanie. Mam nadzieję,  
że Rada i Pan Burmistrz wesprą nas i dadzą na wkład własny.  
 
 Pan Adam Kapusta – dziękuje Panu Dyrektorowi. Czy są pytania do przestawionego 
sprawozdania ? Jeśli nie ma przechodzimy do następnego punktu dzisiejszych obrad.  
  
Ad. pkt 9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
 Pan Adam Kapusta – wszystkie uchwały były zaopiniowane na wspólnym posiedzeniu 
wszystkich stałych komisji Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
 

1. IX/44/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Modliborzycach za rok 2018. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej                          
w Modliborzycach za rok 2018. Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej                                    
w Modliborzycach  został utworzony   przez Radę  Gminy w Modliborzycach   i swoją  
działalność prowadzi od roku 2000 w dwóch Ośrodkach Zdrowia w miejscowości 
Modliborzyce i Wierzchowiska. Głównym celem jego jest niesienie pomocy ludziom chorym. 
Obecnie zatrudnia 17 osób w tym 2 lekarzy medycyny rodzinnej na pełny etat, jednego  
lekarza POZ na pełny etat, jednego lekarza medycyny rodzinnej na umowę  zlecenie , jednego  
lekarza pediatrę na umowę zlecenia, 5 pielęgniarek, położną, higienistkę szkolną i pozostały 
personel. Utrzymuje się ze środków otrzymanych od Narodowego Funduszu Zdrowia oraz 
wynajmu lokali.  
Po stronie przychodów za rok  2018   stan  środków zamknął się kwotą:     
- po stronie dochodów                                                                                zł:     1.426.353,27 zł  
- po stronie wydatków                                                                                zł:     1.332.282,44 zł 
Na dochody składają się głównie dochody :  

  środki z Narodowego Funduszu Zdrowia  w Lublinie                        -       1.382.022,63 
  za wynajem lokali mieszkalnych                                                         -           27.467,64  
  odpłatne badania laboratoryjne                                                            -           16.604,00 
  za sprzedany złom                                                                                -                259,00                           

                               Stan wydatków  za    2018  rok   przedstawia się następująco : 
  wydatki na wynagrodzenia dla pracowników                                   -        827.625,15 zł 
 składki na ubezpieczenie społeczne                                                   -        137.690,76 zł 
 składki na fundusz pracy                                                                    -          10.464,31 zł 
 zakup leków                                                                                        -           4.667,14 zł  
 zużycie energii  elektrycznej                                                               -         15.970,49 zł 
  zużycie  gazu  i węgla                                                                         -        23.897,91 zł  
  za wykonane badania laboratoryjne                                                   -         62.527,50 zł  
 wywóz nieczystości i woda                                                                 -           7.385,66 zł   
 rozmowy telefoniczne                                                                         -           2.044,47 zł 
 delegacje służbowe                                                                             -              431.32 zł 



 składka na Lubelski Związek Lekarzy                                                 -          4.958,08 zł 
 ryczałt samochodowy dla pielęgniarek                                                -        13.755,33 zł  
 odbiór i utylizacja odpadów szkodliwych                                            -          2.332,80 zł   
  umowa zlecenie                                                                                   -      116.070,00 zł 
 podatek od nieruchomości                                                                   -             940,00 zł 
 ubezpieczenie                                                                                       -          3.633,68 zł  
 obsługa BHP                                                                                        -          5.904,00 zł  
  usługi remontowe                                         -     46.490,93 zł                                                                                                        

pozostałe koszty w tym: zakup znaczków pocztowych, obsługa bankowa, zakup środków 
czystości , papieru,  tuszu do drukarek,   zakup  recept oraz inne wydatki  na  kwotę ogółem :     
-    45.492,91 zł.    Ogółem wydatki wynoszą  -  1.332.282,44 zł. 

Stan środków na dzień 31.12.2018 rok na koncie podstawowym w Banku Spółdzielczym                        
w Modliborzycach wynosi 274.510,73 zł. oraz należności od Lubelskiego Oddziału 
Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia  w Lublinie  za  świadczone  usługi                        
za  miesiąc  grudzień  2018 rok  w  kwocie 125.491,02zł.  Zobowiązania krótkoterminowe                   
w kwocie 13.493,43 zł.  które zostały uregulowane w miesiącu  styczniu 2019 roku, a są to                    
w większości zobowiązania za przeprowadzone badania lekarskie w miesiącu grudniu                   
2018 roku  oraz pozostałe zobowiązania jak rozmowy telefoniczne, opłata za gaz i  energię.              

 
Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi. Proszę, czy są pytania do 

przedstawionego sprawozdania ? 
 
Pan Piotr Drzymała – ja mam pytanie, czy w przyszłości będzie rozważane 

zatrudnienie lekarza pediatry ? 
 
Pan Witold Kowalik – proszę państwa, starania zatrudnienia pediatry czynimy już od 

dłuższego czasu, ale nie ma osoby która chciałby przyjść. Dobrze, że na dzień dzisiejszy 
mamy choć na parę godzin w tygodniu. 

 
Pan Wiesław Wieleba – ja mam pytanie, ile osób jest zapisanych do SPZOZ                                  

w Modliborzycach z podziałem na przedział wiekowy ?, jaką kwotę otrzymuje SPZOZ na                      
1 osobę z Narodowego Funduszu Zdrowia ? i ile udzielono świadczeń ?. Dochody                                
z Narodowego Funduszu Zdrowia są wyższe niż wydatki, czyli wydatki za badania są niskie – 
około 94 tyś. zł. Można zwiększyć wydawanie skierowań na badania laboratoryjne, to 
powinno się zbilansować, to nie jest zakład produkcyjny. 

 
Pan Witold Kowalik – w tej chwili nie jestem w stanie odpowiedzieć radnemu na                        

te pytania. Wystąpimy do Kierownika SPZOZ i odpowiedzi udzielę na piśmie. 
  
 Pan Adam Kapusta -  w Raporcie o stanie Gminy za rok 2018 w dziale Ochrona 
Zdrowia jest opisana działalność SPZOZ. Dziękuję Panu Burmistrzowi, proszę przechodzimy 
głosowania. Głosowanie imienne. Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny 
odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym 
głosowaniu stwierdzam, że 12 radnych jest „za”, przeciw; 0 radnych, wst:1 radny. 
Stwierdzam, że  sprawozdanie zostało przyjęte. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 



2. IX/45/2019 w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Modliborzyce”. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie  przyjęcia projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Modliborzyce” 
wraz z wyjaśnieniem. Na ostatniej sesji podjęta została uchwała w sprawie przyjęcia 
„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Modliborzyce” 
ale zgodnie z nadzór wskazał nam ,że najpierw podejmujemy „Projekt Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Modliborzyce”, przesyłamy do 
zaopiniowania do Wód Polskich, a następnie podejmujemy uchwałę w sprawie uchwalenia 
„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Modliborzyce” 
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, proszę czy są pytania do przed 
stawionego projektu uchwały ? Skoro nie ma poddaję pod głosowanie. Głosowanie imienne. 
Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” 
lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam,                         
że 13 radnych jest „za”, przeciw; 0 radnych, wst: 0 radnych. Stwierdzam, że  uchwała została 
podjęta. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
3. IX/46/2019 w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania wyborów ławnika 

sądowego na kadencję 2019-2023. 
 

Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu dla 
przygotowania wyborów ławnika sądowego na kadencję 2019-2023. Na posiedzeniu 
wszystkich komisji zaproponowano następujące kandydatury w skład Zespołu; 

1. Pani Maria Piotrowska – przewodniczący 
2. Pani Danuta Tęcza – z-ca przewodniczącego 
3. Pani Marta Bryk – członek 

Termin składania kandydatur na ławnika do Sądu Rejonowego upływa 30 czerwca 2019 r.                    
W związku z tym, że 30 czerwca 2019 r. wypada w niedzielę, Rada Miejska ustala 
poniedziałek 1 lipca 2019 r. ostatnim dniem przyjmowania wniosków. 
Przedstawię pokrótce kto może kandydować: 
Kandydatów na ławników mogą zgłaszać radom gminy prezesi  właściwych  sądów,      
stowarzyszenia,  inne  organizacje  społeczne  i  zawodowe, zarejestrowane  na  podstawie  
przepisów  prawa, z wyłączeniem  partii  politycznych  oraz co  najmniej  pięćdziesięciu  
obywateli  mających  czynne  prawo  wyborcze,  zamieszkujących stale  na  terenie  gminy 
dokonującej wyboru,  
1.  Kandydatem na ławnika może być osoba: 
 1) posiadająca obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych                                      
i  obywatelskich, 
            2)   jest nieskazitelnego charakteru, 
            3)   ukończyła 30 lat, 
            4)   jest zatrudniona lub zamieszkuje w miejscu kandydowania co najmniej od roku, 
            5)   nie przekroczyła 70 lat, 
            6)   jest zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków  ławnika, 
            7)   posiada co najmniej wykształcenie średnie lub średnie branżowe. 
2. Do zgłoszenia kandydata na ławnika dokonanego na karcie zgłoszenia dołącza się 

następujące   dokumenty: 



1) informację z Krajowego Rejestru Karnego dotyczącą zgłaszanej osoby; 
2) oświadczenie kandydata, że nie jest prowadzone przeciwko niemu postępowanie                            

o przestępstwo ścigane z oskarżenia publicznego lub przestępstwa skarbowego; 
3) oświadczenie kandydata, że nie jest lub nie był pozbawiony władzy rodzicielskiej,                        

a także, że władza rodzicielska nie została mu ograniczona ani zawieszona; 
4) zaświadczenie lekarskie o stanie zdrowia, wystawione przez lekarza podstawowej 

opieki zdrowotnej, w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 27 października 2017 
roku o podstawowej opiece zdrowotnej (Dz.U. poz. 2217 oraz z 2018 r., poz. 1000 
i 1544),  stwierdzające brak przeciwwskazań do wykonywania funkcji ławnika,  

5) dwa zdjęcia zgodne z wymogami stosowanymi przy składaniu wnioski o wydanie 
dowodu osobistego; 

3. Do zgłoszenia kandydata na ławnika dokonanego na karcie zgłoszenia przez 
stowarzyszenie, inną  organizację społeczną lub zawodową, zarejestrowaną na podstawie 
przepisów prawa, dołącza się również aktualny odpis Krajowego Rejestru Sądowego albo 
odpis lub zaświadczenie potwierdzające  wpis do innego właściwego rejestru lub ewidencji 
dotyczącej tej organizacji. 
4. Do zgłoszenia kandydata na ławnika dokonanego na karcie zgłoszenia przez obywateli 
dołącza się listę osób zawierającą imię (imiona), nazwisko, numer ewidencyjny PESEL, 
miejsce stałego zamieszkania i własnoręczny podpis każdej z 50 osób zgłaszających 
kandydata. 
5. Osobą upoważnioną do składania wyjaśnień w sprawie zgłoszenia kandydata na  ławnika 
przez  obywateli jest osoba, której nazwisko  zostało umieszczone jako  pierwsze na liście. 
6. Koszt opłaty za wydanie informacji z Krajowego Rejestru Karnego ponosi Skarb Państwa 
oraz koszt opłaty za wydanie aktualnego odpisu z Krajowego Rejestru Sądowego albo odpisu 
lub zaświadczenia z innego właściwego rejestru lub ewidencji ponosi Skarb Państwa. Koszt 
opłaty za badanie lekarskie i za wystawienie zaświadczenia lekarskiego ponosi kandydat na 
ławnika. 

 
Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, przechodzimy do głosowania. 

Głosowanie imienne, po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy 
jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu 
stwierdzam, że 13 radnych jest „za”, przeciw; 0 radnych, wst: 0 radnych. Stwierdzam,                           
że  uchwała została podjęta. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

4. IX/47/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Modliborzyce oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia planu                         

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Modliborzyce                               
oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 
roku. W związku z tym, że z dniem 31 sierpnia br. gimnazja wygasają Rada musi                            
podjąć uchwałę przedstawiająca plan sieci szkół podstawowych prowadzonych przez gminę 
oraz określić granice obwodów publicznych szkół podstawowych. Gmina Modliborzyce                       
jest organem prowadzącym dla: Zespołu Szkół  w Modliborzycach w skład którego                       
wchodzi Publiczna Szkoła Podstawowa im. Orła Białego oraz Liceum Ogólnokształcące; 
Zespołu Szkół im. Jana Kochanowskiego w Wierzchowiskach Drugich w skład którego 
wchodzi Publiczna Szkoła Podstawowa im. Jana Kochanowskiego oraz Samorządowe 



Przedszkole; Zespołu Placówek Oświatowych w Stojeszynie Pierwszym w skład którego 
wchodzi Publiczna Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II oraz Publiczne Przedszkole.  
Zgodnie z art. 39 ust. 8 ustawy Prawo oświatowe ustalenie planu sieci publicznych szkół 
następuje po uzyskaniu pozytywnej opinii Lubelskiego Kuratora Oświaty. Opinia 
Lubelskiego Kuratora Oświaty jest wiążąca i odnosi się do oceny zgodności z prawem 
rozwiązań zaproponowanych w tej uchwale oraz oceny zapewnienia dzieciom zamieszkałym 
na terenie Gminy Modliborzyce możliwości realizacji obowiązku szkolnego.  

Lubelski Kurator Oświaty pismem z dnia 13 czerwca 2019 roku, znak: 
WKO.545.112.2019.GD wydał pozytywną opinię dotyczącą przedstawionego  planu sieci 
publicznych szkół.  

Plan sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę, a także 
określające granice obwodów publicznych szkół podstawowych będzie obowiązywał od dnia 
1 września 2019 roku, bowiem podjęta Uchwała Rady Miejskiej w Modliborzycach z dnia  
28 marca 2017 roku w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego na terenie Gminy Modliborzyce, wprowadzonego ustawą – Prawo 
oświatowe na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r. – traci z tym dniem 
swoją moc.  
Plan sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Modliborzyce,      
a także granice obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Modliborzyce od dnia 1 września 2019 roku 
 

Lp. Nazwa szkoły 

Adres siedziby szkoły, 
adresy ewentualnych innych 
lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych 
 i opiekuńczych 

Granic obwodu szkoły od dnia 
1 września 2019 roku 

 
 
 
 
 
 
 

1. Publiczna Szkoła Podstawowa im. 
Orła Białego  
w Zespole Szkół w Modliborzycach 

ul. Ogrodowa 6,  
23-310 Modliborzyce  

Miejscowości: Modliborzyce, Lute, Dąbie, Słupie,  
Zarajec, Kolonia Zamek, Michałówka, Gwizdów,  
Kalenne, Świnki, Ciechocin, Majdan, Wolica 
Pierwsza, Wolica Druga, Wolica Kolonia, Bilsko  

2. Publiczna Szkoła Podstawowa im. 
Jana Kochanowskiego  
w Zespole Szkół im. Jana 
Kochanowskiego  
w Wierzchowiskach Drugich 

Wierzchowiska Drugie 165,  
23-310 Modliborzyce  

Miejscowości: Pasieka, Antolin, Węgliska,  
Wierzchowiska Pierwsze, Wierzchowiska Drugie 

3. Publiczna Szkoła Podstawowa im. 
Jana Pawła II  
w Zespole Placówek Oświatowych 
w Stojeszynie Pierwszym 

Stojeszyn Pierwszy 5,  
23-310 Modliborzyce  

Miejscowości: Stojeszyn Kolonia, Stojeszyn 
Pierwszy, Stojeszyn Drugi, Felinów, Brzeziny 

 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 
Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, przechodzimy do głosowania. 

Głosowanie imienne, po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy 
jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu 
stwierdzam, że 13 radnych jest „za”, przeciw; 0 radnych, wst: 0 radnych. Stwierdzam, że  
uchwała została podjęta. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

 



5. IX/48/2019 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez 
Gminę Modliborzyce. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci 

publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Modliborzyce. W przedłożonym 
projekcie uchwały Rady Miejskiej w Modliborzycach, proponuje się pozostawienie sieci 
publicznych przedszkoli w obecnie funkcjonującym stanie.  

W Gminie Modliborzyce funkcjonują trzy przedszkola: Samorządowe Przedszkole  
w Modliborzycach, Samorządowe Przedszkole w Wierzchowiskach Drugich wchodzące  
w skład Zespołu Szkół im. Jana Kochanowskiego w Wierzchowiskach Drugich oraz 
Publiczne Przedszkole w Stojeszynie Pierwszym wchodzące w skład Zespołu Placówek 
Oświatowych w Stojeszynie Pierwszym. Tak zorganizowana sieć przedszkoli pozwala objąć 
opieką przedszkolną wszystkie dzieci, których rodzice zadeklarują chęć korzystania z oferty 
placówek prowadzonych przez Gminę Modliborzyce. 

Określona sieć przedszkoli  prowadzonych przez Gminę Modliborzyce zapewnia 
większości dzieci możliwość spełniania obowiązku rocznego przygotowania przedszkolnego 
w placówkach położonych w odległości nie przekraczającej 3 km od miejsca zamieszkania 
dziecka. Dzieciom zamieszkałym w odległości większej niż 3 km gmina zapewnienia 
bezpłatny transport i opiekę w czasie przewozu dzieci do przedszkoli. 
Zgodnie z art. 32 ust. 4 ustawy Prawo oświatowe ustalenie sieci publicznych przedszkoli 
następuje po uzyskaniu pozytywnej opinii Lubelskiego Kuratora Oświaty. Opinia 
Lubelskiego Kuratora Oświaty jest wiążąca i odnosi się do oceny zgodności z prawem 
rozwiązań zaproponowanych w tej uchwale oraz oceny zapewnienia dzieciom zamieszkałym 
na terenie Gminy Modliborzyce możliwości realizacji obowiązku przedszkolnego.  

Lubelski Kurator Oświaty pismem z dnia 13 czerwca 2019 roku znak: 
WKO.545.113.2019.GD wydał pozytywną opinię dotyczącą przedstawionej sieci publicznych 
przedszkoli.  

W związku z powyższym niniejszy projekt Uchwały zakłada utrzymanie 
dotychczasowej sieci publicznych przedszkoli  jako optymalny sposób realizacji przez Gminę  
zadań z zakresu opieki przedszkolnej.    

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, przechodzimy do głosowania. 
Głosowanie imienne, po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy 
jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu 
stwierdzam, że 13 radnych jest „za”, przeciw; 0 radnych, wst: 0 radnych. Stwierdzam,                              
że  uchwała została podjęta. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ogłaszam 15 minut przerwy. 
 
 Pan Adam Kapusta – wznawiam obrady dzisiejszej sesji, przechodzimy do kolejnego 
punktu dzisiejszych obrad. Zgodnie z obowiązującym prawem został wprowadzony punkt 
Debata nad „Raportem o Stanie Gminy za rok 2018”. Raport został przedłożony radnym do 
31 maja 2019 roku. Raport dotyczy silnych i słabszych stron gminy, działalności gminy. 
Raport jest przedmiotem Debaty mieszkańców gminy nad raportem. Nie wpłynęła żadna 
prośba od mieszkańców o wzięcie udziału w debacie nad raportem. Jest to kolejna instytucja 
która umożliwia mieszkańcom uczestniczyć w działalności gminy. Raport jest obszerny. 
Proszę państwa zachęcam do dyskusji. Proszę Panie Burmistrzu. 
 



 Pan Witold Kowalik -  Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Raport obrazuje 
aktualny stan gminy Modliborzyce w roku 2018. Prezentuje poziom realizacji dokumentów 
strategicznych, programów określających kierunki rozwoju. Jest zestawieniem wielu 
istotnych informacji związanym z codzienną działalnością gminy, jak i wszystkich 
podległych mu jednostek. W raporcie jest ujęte to wszystko o czym dyskutowaliśmy przez 
cały rok i decyzje podjęte w formie uchwał, praca gminy i jednostek organizacyjnych gminy. 
Są tu zebrane informacje za rok 2018, inwestycje i inne zadania. Głównym celem raportu jest 
przedstawienie informacji dla mieszkańców gminy, aby mieli możliwość zapoznania się                         
z działalnością gminy. Jeżeli są jakieś wątpliwości do tego raportu proszę o pytania, 
będziemy odpowiadać. Na końcu raportu jest zamieszczony wykaz wszystkich uchwał 
podjętych w roku 2018 i ich realizacja. Raport jest zamieszczony na stronie gminy i każdy 
mieszkaniec mógł się z nim zapoznać. 
 
 Pan Adam Kapusta – Raport dotyczy sfer społecznych, finansowych. Z niektórymi już 
zapoznaliśmy się, nie ma przewagi urodzeń nad zgonami. Nasi mieszkańcy w większości są 
już w wieku poprodukcyjnym. Raport przedstawia obraz naszej gminy. Jeżeli nie ma pytań, 
kończymy dyskusję nad  raportem. Dziękuję. 
 

6. IX/49/2019  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Modliborzyc  wotum  zaufania. 
 

Pani Marzena Dolecka – Jocek – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia  
Burmistrzowi  Modliborzyc  wotum  zaufania. Projekt uchwał stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Pan Adam Kapusta – dziękuje Pani Sekretarz, proszę czy są pytania ? Nie widzę. Jeśli 

nie ma przechodzimy do głosowania. Na sali obecnych jest 12 radnych. Głosowanie imienne, 
po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” 
lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 12 radnych 
jest „za”, przeciw; 0 radnych, wst: 0 radnych. Stwierdzam, że  uchwała została podjęta. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Przechodzimy do następnego punktu porządku obrad dzisiejszego posiedzenia  
 

7. IX/50/2019 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 
a) Pan Witold Kowalik – Burmistrz Modliborzyc – przedstawił sprawozdanie  

opisowe z wykonania budżetu  Gminy Modliborzyce za 2018 rok  oraz informację 
o stanie mienia komunalnego. 

b) Pani Barbara Świątek – Skarbnik gminy Modliborzyce – przedstawiła 
sprawozdanie finansowe  -  bilans  z  wykonania  budżetu  jst  Gminy  
Modliborzyce  za  2018 rok.  

c) Pan Witold Kowalik – Burmistrz Modliborzyce - przedstawił Uchwałę składu 
orzekającego RIO w Lublinie  w sprawie opinii sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Gminy Modliborzyce za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego, 

d) Pani Danuta Tęcza – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - przedstawiła  
stanowisko Komisji Rewizyjnej  o wykonaniu budżetu roku 2018 wraz                                      
z wnioskiem do Rady Miejskiej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Modliborzyc, 
 



Pan Adam Kapusta – proszę przewodniczących stałych komisji o przedstawienie 
opinii komisji w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
Modliborzyce za rok 2018. 

 
1. Pan Michał Kuźnicki – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury –

komisja pozytywnie zaopiniowania sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 
Modliborzyce za rok 2018, 

2. Pan Zbigniew Parcheta – przewodniczący Komisji Rolnictwa, Finansów                                    
i Rozwoju Gospodarczego  - komisja pozytywnie zaopiniowania sprawozdanie 
z wykonania budżetu gminy Modliborzyce za rok 2018, 

3. Pani Marta Bryk – przewodnicząca Komisji Ładu, Porządku Publicznego                       
i Ochrony Środowiska - komisja pozytywnie zaopiniowania sprawozdanie                   
z wykonania budżetu gminy Modliborzyce za rok 2018, 

4. Pani Maria Piotrowska – przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -  
komisja pozytywnie zaopiniowania sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 
Modliborzyce za rok 2018, 

 
e) Pani Marzena Dolecka - Jocek – Sekretarz Gminy -  przestawiła Uchwałę składu 

orzekającego RIO w Lublinie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Modliborzycach o udzielenie  Burmistrzowi Modliborzyc 
absolutorium za 2018 rok. 

f) dyskusja. 
 

Pan Adam Kapusta – otwieram dyskusję na temat przedstawionego sprawozdania. 
Proszę  o  zabieranie głosu.   Skoro  nie  ma  pytań  do  przedstawionego  sprawozdania. 
Przedstawię projekt uchwały Nr IX/50/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za rok 2018 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. Projekt 
uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” 
lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam,                         
że 12 radnych jest „za”, „przeciw” – 0 „wstrzymał się” – 0 radnych. Stwierdzam, że uchwała 
została podjęta.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

8. IX/51/2019 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Modliborzyc z tytułu 
wykonania budżetu  gminy za  rok  2018. 

 
Pan Adam Kapusta – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Modliborzyc z tytułu wykonania budżetu  gminy za  rok  2018. Projekt 
uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Proszę, czy są pytania do projektu 
uchwały ? Skoro nie ma pytań przechodzimy do głosowania. Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                          
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam,  że 12 radnych jest „za”, „przeciw” 
– 0 „wstrzymał się” – 0 radnych. Stwierdzam, że uchwała została podjęta.  Imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
W tym momencie chciałbym pogratulować Panu Burmistrzowi za otrzymanie absolutorium                              
z wykonania budżetu w roku 2019 i stuprocentowego poparcia. Jednocześnie życzymy 
kolejnych, równie dobrze wykonanych budżetów i sukcesów na kolejne lata.    
 
 Pan Witold Kowalik – Wszystkich radnym dziękuję za jednogłośne udzielenie 
absolutorium. Jest to wspólna praca przez cały rok. Cały rok pracuje się na ten sukces wraz                       



z pracownikami. Raport o Stanie Gminy pisała Pani Sekretarz był to duży wysiłek. Dziękuję 
wszystkim pracownikom gminy, kierownikom jednostek organizacyjnych. Jesteśmy tutaj po 
to by służyć mieszkańcom gminy. Jeśli są chęci rozwoju to zawsze wynika z tego coś 
pozytywnego co mieszkańcom służy. Dziękuję bardzo. 
 

9. IX/52/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy w 2019 roku. 
 

Pan Witold Kowalik - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
w 2019 roku wraz z wyjaśnieniem. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
 Pan Adam Kapusta - Proszę, czy są pytania do projektu uchwały ? Skoro nie ma pytań 
przechodzimy do głosowania. Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny 
odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym 
głosowaniu stwierdzam,  że 12 radnych jest „za”, „przeciw” – 0 „wstrzymał się” – 0 radnych. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 

10. IX/53/2019 w sprawie zmian wieloletniej prognozie finansowej. 
 

Pan Witold Kowalik - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 
 Pan Adam Kapusta - Proszę, czy są pytania do projektu uchwały ? Skoro nie ma pytań 
przechodzimy do głosowania. Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny 
odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym 
głosowaniu stwierdzam,  że 12 radnych jest „za”, „przeciw” – 0 „wstrzymał się” – 0 radnych. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad. pkt 10. Odpowiedzi na interpelacje.  

 
Pan Adam Kapusta – interpelacji nie było. przechodzimy na następnego punktu obrad. 

 
Ad. pkt 11.  Zapytania i wolne wnioski radnych i gości zaproszonych. 
 
 Pan Adam Kapusta – proszę w tym punkcie o zabieranie głosu radnych i gości 
zaproszonych.  
 
 Pan Witold Kowalik – przedstawię sytuację po powodzi, która dotknęła w środę 19 
czerwca 2019 r miejscowości Pasieka, Wierzchowiska Drugie i Wierzchowiska Pierwsze. 
Powołano 4 komisje, które chodziły od domu do domu i szacowały straty. Z ich raportów 
wynika, że zalanych gospodarstw, które ucierpiały w powodzi jest 149 w tym 95 domów 
mieszkalnych. 13 domów było zalanych. W opinii nadzoru budowlanego i samych właścicieli 
będzie decyzja czy decydują się na remont tych domów w celu zamieszkania czy będą brane 
pod uwagę inne rozwiązania. Jedna rodzina zmieni miejsce zamieszkania. Przekazuję słowa 
uznania i podziękowania dla wszystkich, którzy pomagali mieszkańcom zalanych 
miejscowości. Szczególne słowa uznania  dla jednostek straży pożarnych, które stanęły na 
wysokości zadania i od samego początku pomagały i wspierały wszystkich potrzebujących. 
Przedstawię warunki i informacje o przyznawanych zasiłkach tj. zasiłku celowym 



przyznanym z budżetu państwa i wypłacanym za pośrednictwem Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Podkreślam, że zasiłek ten może maksymalnie wynosić do sześciu tysięcy złotych 
na rodzinę. Dziękuję  wszystkim, którzy włączyli się w prace komisji szacujących straty. Byli 
to zarówno pracownicy urzędu, sołtysi, pracownicy GOPS-u oraz radni. Nikt nie odmówił 
pomocy, mimo, że komisje pracowały już w Boże Ciało, dzień wolny. Informuję,                                
że w związku z powodzią nie będzie w tym roku dofinansowania, tak jak w ubiegłych latach, 
uroczystości dożynkowych. Zaoszczędzone w ten sposób pieniądze będą przeznaczone                       
na niwelowanie skutków powodzi. Z tego samego powodu zostały odwołane Gminne Zawody 
Strażackie i imprezy związane z Dniami Modliborzyc. Będą także podawane informacje                        
o wszelkiej pomocy płynącej z innych samorządów. Uczulam radnych na wsłuchiwanie                      
się w nastroje i opinie społeczne, żeby móc nieść pomoc, fizyczną i finansową, wszystkim 
potrzebującym ale także, żeby nie budować plotek i nieprawdziwych informacji.                                
Urząd zawsze niesie pomoc wszystkim osobom potrzebującym. Przedstawię  wysokość  strat                         
w infrastrukturze, jakie na dzisiaj zostały już oszacowane tj. trzy miliony złotych na drogach 
powiatowych natomiast na drogach gminnych wstępnie można powiedzieć, że jest to kwota 
dziewięciu milionów złotych. Komisje, które szacowały szkody w gospodarstwach to jest 
ponad trzy miliony złotych. Jeśli są jakieś pytania to słucham. 
  
 Pan Piotr Drzymała – Szanowni Państwo, trzynaście domów zostało zalanych, gdzie 
mieszkają te osoby? My też mieszkamy na tym terenie i chcemy przekazać pomoc dla 
poszkodowanych. 
 
  Pan Witold Kowalik – Dla tych trzynastu rodzin, zapewnialiśmy już w środę 
możliwość przeniesienia do Centrum Kultury w Wierzchowiskach lub szkoły                                         
w Wierzchowiskach. W środę nikt z naszej propozycji nie skorzystał natomiast od piątku 
jedna rodzina skorzystała. Pozostali zatrzymali się, na własne życzenie, u rodziny lub 
znajomych. Jednocześnie dziękuję sołtysom, którzy przeprowadzili na terenie swoich sołectw 
zbiórkę pieniędzy. Urząd ukierunkował, którym rodzinom taka pomoc powinna być 
przekazana, którzy najbardziej jej potrzebują. 
 
 Pan Rafał Żołynia – W imieniu mieszkańców Wierzchowisk pragnę podziękować 
wszystkim ludziom dobrej woli, którzy w tamtych dniach nam pomagali. Pracy było i jeszcze 
jest bardzo dużo. W dużym stopniu staramy się sami sobie radzić ale pomoc jest nieoceniona. 
Wraz z sołtysami jeździmy, pytamy gdzie, kto i czego potrzebuje. Cały czas, łącząc siły 
strażaków, wolontariuszy z Caritasu i wszystkich chętnych pracujemy przy likwidacji 
skutków powodzi. Jeszcze raz dziękuję wszystkim, którzy nam pomagają. 
 
 Pani Ewa Karaś – Ja także chcę bardzo serdecznie podziękować wszystkim, którzy         
tak bardzo ciężko w ostatnich dniach pracowali i nam, mieszkańcom Wierzchowisk pomagali. 
Dziękujemy wszystkim za wrażliwość i otwartość na nasze potrzeby, taka pomoc jest 
nieoceniona. Wszystkie dary, które otrzymujemy składamy do szkoły. Tam są środki 
czystości, ubrania, pościel, bardzo różne rzeczy. Był nawet darczyńca, który ofiarował dwie 
tony warzyw. Staramy się na bieżąco reagować i pomagać wszystkim potrzebującym. 
Przygotowujemy posiłki i zawozimy tam, gdzie wiemy, że jest taka potrzeba. Dziękujemy 
wszystkim, dla których nasz los nie jest obojętny i w dalszym ciągu prosimy o pomoc. 
 
 Pan Michał Kuźnicki – Myślę, że już wiele w sprawie pomocy powodzianom zostało 
powiedziane ale ja pragnę bardzo serdecznie podziękować za solidarność wszystkich, którzy 
tam, na miejscu działali. Były to nie tylko służby, które zawodowo tam działały ale też 
wszyscy ludzie dobrej woli. Wszystkim za tę pomoc serdecznie dziękujemy.  



Pani Danuta Kolasa – Szanowni Państwo, przede wszystkim gratuluję panu 
Burmistrzowi, Paniom z Biblioteki: pani Wandzie i pani Marcie za wyróżnienia, które 
dostały. Jednocześnie chcę powiedzieć, że nasza biblioteka jest na miarę XXI wieku. Pragnę 
jeszcze podziękować panu Andrzejowi Rządowi za prezentację na scenie GOK-u monodramu 
dotyczącego II wojny światowej.  

 
Pani Ewa Karaś – mam pytanie i nieśmiałą prośbę, do sprzątania naszych zalanych 

mieszkań potrzebne jest dużo wody. Stąd pytanie od mieszkańców, czy w związku z tym 
możemy liczyć na jakąś ulgę w opłatach. Do zmywania pozostałości po powodzi, szlamu, 
brudu, poszło bardzo dużo wody. 

 
Pan Witold Kowalik – Zdaję sobie z tego sprawę ale to nie jest proste. Będziemy 

rozmawiać z kierownikiem Zakładu Gospodarki Komunalnej jak tę kwestię można rozwiązać. 
 
Pan Michał Kuźnicki – ale tak naprawdę to trudno wyróżnić te poszczególne 

gospodarstwa. Bo nawet jeśli w tej chwili tego nie wymieniamy to były też szkody w 
uprawach ale to w tej chwili schodzi na dalszy plan bo mówi się o infrastrukturze drogowej i 
o domostwach, które były najgorzej dotknięte powodzią. Może udałoby się w takich 
sytuacjach policzyć połowę stawki. Trzeba się zastanowić jak to zrobić, żeby to było 
sprawiedliwe i dotyczyło ludzi, którzy ucierpieli w powodzi. 

 
Pan Adam Kapusta – podsumował, jak wiele pracy już zostało wykonane i jak wiele 

trzeba jeszcze zrobić, żeby usunąć skutki tej nawałnicy. Proszę jednocześnie wszystkich                       
o pomoc dla tych ludzi, którym jest ona potrzebna. Wszystkie Państwa sugestie będą poddane 
przemyśleniu i wypracowaniu stanowiska.  
  
 
Ad. pkt 12. Zamknięcie sesji. 
 
 Pan Adam Kapusta – dziękuję  radnym, sołtysom, gościom zaproszonym za uwagę,                       
i zamykam obrady IX sesji Rady Miejskiej w Modliborzycach. Dziękuję.  
 
 
Protokołowała 
 Irena Błojda                                                                                             Przewodniczący  
                                                                                                                   Rady Miejskiej 
 
                                                                                                                   Adam Kapusta 


